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Jihočeská univerzita v Českých Budějovicích, Ekonomická fakulta 

4.5. 2023 

Zápis ze zasedání Akademického senátu EF JU  č. 3/2023 

Přítomni:  viz příloha č. 1  12 členů (viz příloha č. 1) 

Omluveni (bez titulů): Slobodník + 1  student 

Hosté (bez titulů): viz příloha č. 1 

Hlasování o zapisovateli a ověřovatelích zápisu: 
Navržený zapisovatel:   Vrchota 
pro 11  , proti 0  , zdržel se 1 

Navržení ověřovatelé  zápisu: Alina, Vokoun 
pro 12  , proti 0  , zdržel se  0  

Hlasování o programu 

Program: 
1) Organizační záležitosti
2) Vědecká rada EF JU
3) Dodatek č. 2 k Opatření děkana EF 233/2022 (k pravidlům pro přijímací řízení a
podmínkám pro přijetí ke studiu do bakalářských a navazujících
magisterských studijních programů uskutečňovaných v českém jazyce pro akademický rok
2023/2024)
4) Různé

Hlasování o programu celkem 
pro 12  , proti 0    , zdržel se 0   

Bod 1 – Organizační záležitosti  
Předseda AS EF JU poděkoval místopředsedkyni AS EF JU Vocetkové za realizaci nástěnky AS 
EF JU.  
Předseda AS EF JU upozornil končící studenty na nutnost informovat o pokračování ve studiu. 
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Bod 2 - Vědecká rada EF JU 

 Dvořáková Líšková přestavila složení nové vědecké rady (VR) EF JU

 Roskovec přednesl zkrácenou přednášku o problematice predátorských časopisů.

 Dvořáková Líšková vysvětlila pohled na JU a pohled EF k problematice

 Vocetková vznesla dotaz k rovnoměrnému zastoupení kateder

 Dvořáková Líšková přislíbila v budoucnu rozšíření VR EF

 Alina vznesl dotaz ohledně zástupců z řad VŠTE

 Dvořáková Líšková představila užší spolupráci s VŠTE v rámci projektové a vědecké činnosti,

včetně recipročního zastoupení EF na půdě VŠTE

 Roskovec zmínil konkrétní osoby publikující v MDPI

 Volek vznesl dotaz na zastoupení externistů

 Dvořáková Líšková přislíbila v budoucnu rozšíření VR EF

 Roskovec si na vlastní žádost přeje do zápisu uvést, že nehlasoval pro kandidáty s většinou

publikací v nakladatelstvích, která jsou považována za predátorská

O členech VR bylo hlasováno jednotlivě. 
Skrutátoři:  
Alina pro 12  , proti 0    , zdržel se 0   
Vokoun pro 12  , proti 0    , zdržel se 0   

Hlasování  
Viz příloha č 2 

Akademický senát Ekonomické fakulty Jihočeské univerzity v Českých Budějovicích na 
základě § 27 Zákona o vysokých školách udělil souhlas ke jmenování všech členů vědecké 
rady EF JU. 
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Bod 3 - Dodatek č. 2 k Opatření děkana EF 233/2022 (k pravidlům pro přijímací řízení a 
podmínkám pro přijetí ke studiu do bakalářských a navazujících  
magisterských studijních programů uskutečňovaných v českém jazyce pro akademický rok 
2023/2024) 

 Fiala představil důvody předložení Dodatku č. 2

 Diskuze o stanovování průměru a termínech

Usnesení: Akademický senát Ekonomické fakulty Jihočeské univerzity v Českých Budějovicích 
schvaluje na základě § 27 Zákona o vysokých školách předložený dodatek č. 2 k pravidlům pro 
přijímací řízení a podmínkám pro přijetí ke studiu do bakalářských a navazujících 
magisterských studijních programů a oborů uskutečňovaných v českém jazyce (Opatření 
děkana č. 233/2022). 

Hlasování  
pro 10   , proti 0    , zdržel se 2 

Bod 4 - Různé 

 Roskovec

o Požádal paní děkanku o zveřejnění reportu od Mezinárodní rady

o Požádat paní děkanku o zveřejnění videa z přednášky Rusnoka na YouTube

 Dvořáková Líšková přislíbila po odstranění technických problémů s webem zveřejnění reportu

a zároveň ubezpečila o zveřejnění přednášky Rusnoka na YouTube

Zapsal :  Vrchota 

Ověřili: Alina, Vokoun 






